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O svých zážitcích ze společného vystoupení Charlie McCoye a Druhé trávy vás ve svém článk
u  již
obšírně informovala Džexna. Po koncertě jsme o pár slov poprosili i samotného legendárního
harmonikáře:

Ahoj Charlie, jak se Ti dnes hrálo?

Byl to skvělý koncert a perfektní začátek mého letošního turné po Evropě. Byl to totiž nejen můj
první letošní koncert s Druhou trávou v ČR, ale vlastně i první koncert mého evropského turné.
Z České republiky odjíždím na šňůru po Francii a tohle byl naprosto skvělý rozjezd.

Vím, že Tvůj koncertní kalendář je pořád hodně nabitý. Kde pro tyto náročné šňůry bereš
energii?

Největším zdrojem energie pro mne je hudba sama. Jednoznačně hudba. I po těch desítkách
let mě pořád baví vystupovat, baví mě hrát pro lidi, baví mne hrát s dobrými muzikanty. Ti které
muzika nebaví by podle mne vůbec neměli lézt na podium.

No a vedle muziky mi hodně energie dodává moje rodina, dobré jídlo, dobré víno ... . Škoda, že
nemám víc času poznat i zdejší kuchyni a zdejší víno. Francouzské turné bylo totiž zabukováno
jako první, takže i prázdníny po turné mám naplánovány až ve Francii.Snad to vyjde alespoň
příští rok.

V České republice jsi zatím vystupoval prakticky výhradně s muzikanty z Druhé trávy.
Uvažuješ o spolupráci i s dalšími českými muzikanty?

Já žádné jiné české muzikanty bohužel neznám. I když po pravdě řečeno, já ani žádné jiné
české muzikanty znát nepotřebuji, protože tito jsou opravdu výborní.
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A obligátní otázka na závěr: Co Tvé další plány do budoucna?

Nic složitého - prostě hrát dokud mne to bude bavit a dokud to půjde. No a potom asi budu
chodit na ryby.

Charlie, děkuji Ti za rozhovor a přeji Ti, ať Ti muzika dělá pořád tolik radosti jako Tvým
posluchačům.
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